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Un dels punts que s’han tractat al primer ple telemàtic de la història a l’ajuntament de
Ribes de Freser ha estat la liquidació del pressupost del 2019. Pel que fa als comptes de
l’any passat, va ser un exercici que es va tancar en positiu, amb un romanent de 500.000
euros. Tots Fem Ribes ha mostrat la seva preocupació pel sostre de la despesa. Segons el
seu portaveu, obligarà a aplicar un nou pla financer en els propers mesos que
paralitzarà inversions futures. El grup ha demanat destinar part del romanent de
tresoreria a ajudar l’economia local, molt afectada per la pandèmia.

Des de la CUP, es vol saber perquè hi ha més ingressos que despeses. «No se’ns ha
respost però se’ns ha emplaçat a una reunió», deia el regidor cupaire Àlex Medrano.

D’altra banda, Tots Fem Ribes va votar en contra en el primer punt de l’ordre del dia. Una
modificació de crèdit del pressupost del 2020 per incloure partides dels comptes de l’any
anterior. La CUP es va abstenir.

A l’ordre del dia de la sessió extraordinària es va incorporar per urgència la creació de la
junta de govern local i la conseqüent delegació de competències del plenari a aquesta
junta. Això és possible amb la incorporació de la nova secretària, la Loida Valeros, que va
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començar a treballar al consistori ribatà el 9 d’abril. Tots Fem Ribes lamenta la falta de
consens en aquesta qüestió que mentre que la CUP afirma que és un exercici de
transparència.

«S’ha dissolt la comissió de coordinació de govern i s’ha passat a la junta de govern
local amb les mateixes competències que tenia aquest òrgan que no era col·legiat i
que reunia als regidors de l’equip de govern un cop cada 15 dies», detallava
l’alcaldessa Mònica Santjaume.

A banda, l'equip de govern també ha aprovat el pla director de l'aigua, que «es tracta
d’una fotografia per saber com tenim les captacions d’aigua per poder fer una
contractació o licitació nova, ja que el període venç d’aquí a un parell d’anys»,
segons detallava l’alcaldessa. Des de Tots Fem Ribes opinen que es plantegen
infraestructures «faraòniques» que no s’han pactat amb els veïns. Per part de la CUP,
ho veuen amb més bons ulls.

La versió telemàtica no serà una excepció. A partir d’ara, els plens del consistori ribatà
seran retransmesos via streaming a través de la plataforma Youtube. S’haurà de millorar
la connexió. Ahir es va tallar als 32 minuts.
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